

COLLAGEN BOOZT X

MIXED BERRY FLAVOR SUPPLEMENT – 10-DAY SUPPORT PROGRAM



PRODUCT HIGHLIGHTS

Collagen Boozt X is a mixed berry-flavored liquid formula enriched with two key ingredients: marine collagen and sodium hyaluronate. Marine collagen is sourced from fish. It delivers a hydrating, youthful-looking complexion, designed to support your daily youthful elasticity and radiance. Additionally, Collagen Boozt X is enriched with a blend of postbiotics and active ingredients: Vitamin C helps promote collagen formation; zinc supports skin health. These ingredients work synergistically to deliver greater health benefits.

Collagen Boozt X is designed as a 10-day daily maintenance formula, specifically formulated to meet your collagen needs.

Content: 10 bottles × 50ml

KEY BENEFITS

- ▶ Beauty & Skin Nourishment
- ▶ Radiant & Glowing Complexion
- ▶ Essential Care for Smooth Wellness
- ▶ Post-illness Recovery & Wellness Support
- ▶ Advanced Care for Early Mature Skin

NUTRITION INFORMATION

Nutrition Facts		
Serving Size: 50 ml		
Servings Per Container: 10		
Nutrient	Per Serving	Per 100 ml
Calories	55.5 kcal	111.0 kcal
Protein	9.9	19.7 g
Fat	0.0 g	0.0 g
Saturated Fat	0.0 g	0.0 g
Trans Fat	0.0 g	0.0 g
Carbohydrates	5.2 g	10.3 g
Sugars	0.4 g	0.7 g
Dietary Fiber	2.3 g	4.5 g
Sodium	15.1 mg	30.2 mg
Vitamin C	30 mg	60 mg

Additional Ingredients (Per Serving)	
Fish Collagen Peptides	8000 mg
Postbiotic <i>Streptococcus thermophilus</i> TCI633	100 mg
<i>Streptococcus zooepidemicus</i> Ferment (containing Sodium Hyaluronate)	80 mg

RECOMMENDED INTAKE

It is recommended that adults drink 1 bottle per day for 10 consecutive days. Do not exceed the recommended daily intake. Dietary supplements cannot replace a balanced and varied diet.

STORAGE INSTRUCTIONS

Store in a cool, dry place or at room temperature. Refrigeration may enhance flavor. Keep out of reach of children.

INGREDIENTS

Water, Fish Collagen Peptides, Inulin, Citric Acid, Mixed Purple Carrot Concentrate (Purple Carrot Juice Concentrate, Lemon Juice Concentrate), L-Arginine, Glycine, Magnesium Phosphate, Cherry Flavoring, Sweet Flavoring, Ascorbic Acid (Vitamin C), Blueberry Extract Powder (Blueberry Extract, Maltodextrin), Postbiotic Powder (non-viable) (*Streptococcus thermophilus* TCI633, Maltodextrin), *Streptococcus zooepidemicus* Ferment (containing Sodium Hyaluronate), Acerola Cherry Powder (Maltodextrin, Acerola Cherry Juice Concentrate), Gum Arabic, Zinc Gluconate, Steviol Glycosides (Sweetener), Rice Extract Powder (Cyclodextrin, Rice Extract), Copper Gluconate, Sunflower Lecithin, Biotin.

MARINE COLLAGEN PEPTIDES

Collagen Boozt X contains hydrolyzed marine collagen peptides derived from fish, primarily Type I and Type III collagen. These have been broken down into smaller, more easily absorbed molecules. Type I and III collagens work synergistically to enhance beauty and skin health.

This high-quality marine collagen provides key building blocks – glycine, proline, and hydroxyproline – that the body uses to produce its own collagen.

SODIUM HYALURONATE

Collagen Boozt X includes a high concentration of Sodium Hyaluronate, the sodium salt form of Hyaluronic Acid, a naturally occurring moisturizing agent found in several vital areas of the body. It has excellent hydrating properties that help revitalize the skin's moisture retention.

OTHER ACTIVE INGREDIENTS

– **CHICORY FIBER**, derived from chicory roots, is a natural prebiotic primarily composed of the soluble dietary fiber inulin. It promotes healthy digestive flora, protects the body's environment, and alters the microbial ecosystem.

– **STREPTOCOCCUS THERMOPHILUS** TCI633 is an innovative postbiotic strain originally isolated from breast milk. Unlike traditional postbiotics, TCI633 naturally ferments into hyaluronic acid in the body, replenishing your body with naturally occurring hyaluronic acid, making it a refreshing alternative for daily skincare. Collagen Boozt specifically incorporates this postbiotic to enhance hydration and promote barrier health from the inside out.

– **L-ARGININE AND GLYCINE** are key amino acids added to Collagen Boozt X, playing crucial roles in various body functions. L-Arginine is a semi-essential amino acid that supports overall metabolic function, while Glycine is a non-essential amino acid that forms one of the building blocks of various proteins, including collagen. Together, these two amino acids enrich the amino acid profile of this product, helping to maintain a healthy barrier and promote a more confident and radiant appearance.

– ACEROLA CHERRY JUICE POWDER

Derived from the bright red acerola cherry fruit, naturally rich in vitamin C and various beneficial substances, Collagen Boozt X is specially formulated with acerola cherry juice powder, primarily due to its high vitamin C content. Vitamin C promotes collagen formation and aids wound healing. Beyond its nutritional benefits, acerola cherry juice powder also adds a natural, refreshing flavor to the product, enhancing the overall taste experience.

– VITAMIN C (ASCORBIC ACID)

It promotes collagen formation for a better feeling. Vitamin C has antioxidant properties and helps maintain the tightness of cell arrangement.

– BLUEBERRY EXTRACT

Extracted from the rich, flavorful blueberry fruit, widely prized for its deep purple-red color and rich nutritional value, blueberry extract is made using a gentle extraction process to maximize the blueberry's natural beneficial compounds. These compounds not only provide valuable nutritional benefits but also impart Collagen Boozt X with its unique color, flavor, and overall sensory experience.

– RICE CERAMIDE

This natural lipid extracted from the outer layer of rice plays a crucial role in maintaining the barrier. It helps maintain moisture levels in the skin's barrier. It penetrates deep into the skin's layers, hydrating it and revealing a radiant, supple complexion.

COLLAGEN BOOZT X

混合莓果風味補充品 - 10天養護方案



產品概述

Collagen Boozt X 是一款混合莓果風味的液態配方，富含兩種關鍵成分：海洋膠原蛋白與玻尿酸鈉。海洋膠原蛋白取自魚類。水漾養顏、青春亮麗，照顧你每日的青春彈性和光澤而設計。此外，Collagen Boozt X 富含後生元和活性成分混合物：維生素 C 有助於促進膠原蛋白的形成；鋅有助增進皮膚健康。這些成分共同發揮協同作用，從而產生更大的健康效益。

Collagen Boozt X 設計為為期 10 天的日常保養配方，專為滿足您的膠原蛋白補充需求而精心研製。

產品規格：10瓶 × 50ml

產品亮點

- ▶ 養顏美容、青春美麗
- ▶ 閃亮透亮好氣色
- ▶ 關鍵保養好不卡卡
- ▶ 病後補養、健康維持
- ▶ 輕熟齡保養

NUTRITION INFORMATION 營養標示

營養標示		
每一份量 50毫升 本包裝含 10份		
	每份	每100毫升
熱量	55.5 大卡	111.0 大卡
蛋白質	9.9 公克	19.7 公克
脂肪	0.0 公克	0.0 公克
飽和脂肪	0.0 公克	0.0 公克
反式脂肪	0.0 公克	0.0 公克
碳水化合物	5.2 公克	10.3 公克
糖	0.4 公克	0.7 公克
膳食纖維	2.3 公克	4.5 公克
鈉	15.1 毫克	30.2 毫克
維生素C	30 毫克	60 毫克

其他成分(每份添加)	
魚膠原蛋白	8000 毫克
乳酸菌Streptococcus thermophilus TCI633	100 毫克
流行鏈球菌發酵物(含透明質酸鈉)	80 毫克

建議攝取方式

建議成人每日飲用 1 瓶，連續 10 天。請勿超過建議攝取量。食品補充品無法取代均衡多樣化的飲食。

保存方式

請存放於陰涼乾燥處或常溫保存；冷藏可提升風味。請置於孩童無法取得之處。

成分

水、魚膠原蛋白、菊糖、檸檬酸、複合紫蘿蔔濃縮汁(紫蘿蔔濃縮汁、檸檬濃縮汁)、L-精胺酸、胺基乙酸、磷酸鎂、櫻桃香料、甜味香料、抗壞血酸(維生素C)、藍莓萃取粉(藍莓萃取物、麥芽糊精)、乳酸菌粉(非活菌)(乳酸菌Streptococcus thermophilus TCI633、麥芽糊精)、流行鏈球菌發酵物(含透明質酸鈉)、西印度櫻桃粉(麥芽糊精、西印度櫻桃濃縮汁)、阿拉伯膠、葡萄糖酸鋅、甜菊糖苷(甜味劑)、米萃取粉(環狀糊精、米萃取物)、葡萄糖酸銅、向日葵卵磷脂、生物素。

海洋膠原蛋白胜肽

COLLAGEN BOOZT X 含有來自魚類的水解型海洋膠原蛋白胜肽，主要為第一型與第三型膠原蛋白，並經過分解為較小、較易吸收的分子。第一型與第三型膠原蛋白可協同作用，加乘養顏美容更到位。這種高品質的海洋膠原蛋白提供人體製造膠原蛋白所需的重要原料，如甘胺酸、脯胺酸與羧脯胺酸。

玻尿酸鈉

COLLAGEN BOOZT X 含有高濃度的玻尿酸鈉 (SODIUM HYALURONATE)，這是玻尿酸 (HYALURONIC ACID) 的鈉鹽形式，天然水潤因子，存在於多處重要位置。具有良好水潤效果，喚醒保濕力。

其他活性成分

- **菊苣纖維**來自菊苣的根，是一種天然益生元，主要由可溶性膳食纖維菊粉組成。幫助維持消化道機能，體內環保，改變細菌叢生態。

- **嗜熱鏈球菌** TCI633是一種創新的後生元菌株，最初分離自母乳來源。與傳統後生元不同，TCI633 能在體內自然發酵成玻尿酸，更名為身體補充滿滿的天然玻尿酸，是日常保養的全新選擇！COLLAGEN BOOZT 特別添加此後生元成分，提高水潤力，達到由內而外的屏障健康。

- **L-精胺酸與甘胺酸**是 COLLAGEN BOOZT X 中添加的重要胺基酸，對人體各項機能扮演關鍵角色。L-精胺酸屬於半必需胺基酸，能支持身體的整體代謝功能；而甘胺酸則是非必需胺基酸，是構成各種蛋白質（包括膠原蛋白）的基本單位之一。這兩種胺基酸共同豐富了本產品的胺基酸組成，有助維持屏障健康，讓外表更加自信光彩。

- 西印度櫻桃果汁粉

取自鮮紅色的西印度櫻桃果實，天然富含維生素C及多種有益物質。COLLAGEN BOOZT X 特別添加西印度櫻桃果汁粉，主要是因其高含量的維生素C，維生素C有促進膠原蛋白的形成，有助於傷口癒合。除了營養上的優勢外，西印度櫻桃果汁粉也為產品增添自然清新的風味，提升整體的口感體驗。

- 維生素C (抗壞血酸)

能促使膠原蛋白形成，感受更佳。維生素C具抗氧化作用、有助於維持細胞排列的緊密性。

- 藍莓萃取物

取自色澤濃鬱、風味宜人的藍莓果實。藍莓以其深紫紅色和豐富的營養價值而廣受推崇。藍莓萃取物經過溫和的萃取工藝製成，以最大程度保留藍莓中的天然有益成分。這些成分不僅提供寶貴的營養價值，同時也為 COLLAGEN BOOZT X 賦予獨特的色澤、風味與整體感官體驗。

- 稻米神經醯胺

是從稻米外層萃取出的天然脂質成分，是維持屏障重要的角色。助於維持屏障的水分含量。水潤滲透肌底層，喚現光采彈潤美肌。